



Current wording of Article (7)

المادة (7) قبل التعديل

"The Company's capital has been affixed at One Hundred Million UAE Dirhams (AED 150,000,000/-), divided over One Hundred and Fifty Million shares whose face value is one UAE Dirham (AED 1/-) each. All Company shares shall be of the same class, identically equal in rights and obligations in every respect."

"حُدّد رأس مال الشركة بمبلغ وقدره مئة مليون درهم موزعة على مئة وخمسون مليون سهم بقيمة اسمية قدرها درهم إماراتي واحد (1) لكل سهم، وتكون جميع أسهم الشركة من نفس المرتبة ومتساوية من كافة النواحي في الحقوق والالتزامات."

Amended wording of Article (7)

نص المادة (7) بعد التعديل

"The Company's Issued Capital has been set at two hundred and sixty million, one hundred and fifty-six thousand and two hundred and fifty dirhams (AED 260,156,250/-) divided over two hundred and sixty million, one hundred and fifty-six thousand and two hundred and fifty (260,156,250) shares whose nominal value is one UAE Dirham (AED 1) each. All shares of the Company are shares in cash, the value of which has been paid in full, and shall be of the same class and equal in rights and obligations in every respect."

"حُدّد رأس مال الشركة المصدر بمبلغ مائتان وستون مليوناً ومائة وستة وخمسون ألفاً ومائتان وخمسون (260,156,250) درهم إماراتي موزع على مائتان وستون مليوناً ومائة وستة وخمسون ألفاً ومائتان وخمسون (260,156,250) سهم بقيمة إسمية مقدارها (1) درهم واحد، جميعها أسهم نقدية تمّ الوفاء بقيمتها كاملة، وجميع أسهم الشركة من ذات الفئة متساوية مع بعضها البعض في الحقوق والالتزامات."